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Požadavky vznesené na schůzi Osadního výboru Skalice.

K připomínce vznesené na schůzi Osadního výboru Skalice, konané 3. 9. 2018, sdělujeme:

Ředitelka místní školy se obrací jménem všech zaměstnanců školy a rodičů prostřednictvím OV na 
kompetentní pracovníky magistrátu s urgentním požadavkem na rychlé vyřešení realizace plochy 
pro parkování osobních automobilů v okruhu školní budovy.
Nejdříve je nutno zajistit zpracování studie, která prověří možnosti řešení (odhadované náklady 30 až 
60 tis. Kč). Následně je nutno zajistit zpracování dalších stupňů projektové dokumentace 
(odhadované náklady 100 až 150,- tis. Kč) a po vyřízení všech potřebných povolení lze uvažovat o 
vlastní realizaci. Zpracování studie a následně dalších stupňů projektové dokumentace lze zadat až 
poté, co Osadní výbor písemně potvrdí, že souhlasí s úhradou nákladů na jejich pořízení z finančních 
prostředků určených na činnost Osadního výboru Skalice.

Občané Kamence upozorňují na poruchu veřejného osvětlení podél komunikace od Zanzibaru 
k Sosnině.
Předání správci veřejného osvětlení, společnosti TS a.s., která neprodleně zajistí opravu. Poruchy na 
veřejném osvětlení lze hlásit přímo na dispečink veřejného osvětlení a tak zajistit rychlejší provedení 
opravy.

Zpracoval: Ing. Hronovský


